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OSNOVNA ŠOLA DOLENJSKE TOPLICE 

Pionirska cesta 35 

8350 Dolenjske Toplice 

Telefon: 07 38 45 200 

E-naslov: os.dolenjske-toplice@os-dt.si 

 

 

SVET ZAVODA V OSNOVNI ŠOLI  

Številka: 900-1/2021/25 

       

 

ZAPISNIK 

 

7. sestanka Sveta zavoda, ki je bil dne 8. 11. 2022 ob 17. uri v jedilnici šole 

 

 

Prisotni: Vesna Kastelic, mag. prof., Nina Pavlin, prof., Irena Pečnik, Silva Perko, dipl. vzg., Barbara 

Papež Lavrič, Bojan Kukman, Mateja Šenica, Darinka Nardin  

 

Ostali prisotni: ravnateljica Andreja Koščak, prof., g. Primož Obreht, predstavnik Centra za pravno 

pomoč, d. o. o., Franc Vovk, župan 

 

Opravičeno odsotni: Gašper Štih, prof., Marija Papež, predsednik SVIZ-a Igor Kovač, prof., Natalija 

Filipović – zaprosila za odstopno izjavo 

 

Zaradi bolniške odsotnosti predsednika Sveta zavoda Gašperja Štiha je 7. sestanek Sveta zavoda vodil 

namestnik predsednika Sveta zavoda Bojan Kukman. 

 

Namestnik predsednika Sveta zavoda Bojan Kukman je pozdravil vse navzoče člane in ugotovil 

sklepčnost. Na sestanku je bilo prisotnih 8 od 11 članov Sveta zavoda. Prebral je predlagani dnevni red. 

 

Dnevni red: 

1. Obravnava in potrditev zapisnika prejšnje seje  

2. Nerealizirani sklepi 

3. Poročanje župana o aktualnih informacijah 

4. Poročanje ravnateljice o tekočem poslovanju zavoda 

5. Razširitev delovnopravnega razmerja ravnateljice Osnovne šole Dolenjske Toplice  

6. Predlogi, pobude in vprašanja članov Sveta zavoda 

7. Razno 

 

SKLEP: 1/7 

Vsi prisotni člani so z dvigom rok potrdili dnevni red. 

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

K točki 1: Obravnava in potrditev zapisnika prejšnje seje  

Pripomb in vprašanj na zapisnik 6. sestanka Sveta zavoda ni bilo.  

 

SKLEP: 2/7 

8 članov je z dvigom rok potrdilo zapisnik 6. seje Sveta zavoda.  

Sklep je bil soglasno sprejet. 
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Namestnik predsednika Sveta zavoda je povedal, da je bilo na prejšnjem sestanku omenjeno, da je Lea 

Tisovec podala odstopno izjavo zaradi menjave delovnega mesta. V tem času so v zavodu izvedli 

volitve. Nova članica je Silva Perko, vzgojiteljica Vrtca Gumbek.  

 

SKLEP: 3/7 

Svet zavoda se je seznanil, da je nova članica Sveta zavoda vzgojiteljica Silva Perko.  

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

K točki 2: Nerealizirani sklepi 

Namestnik predsednika Sveta zavoda je povedal, da nerealiziranih sklepov iz 6. seje ni, zato so začeli z 

razpravo o naslednji točki. 

 

K točki 3: Poročanje župana o aktualnih informacijah 

Župan je povedal nekaj besed o vrtcu. Začetek gradnje so predstavili zainteresirani javnosti. Gre za 

energijsko varčen objekt. Subvencija EKO sklada znaša 733.000,00 evrov. Predvideni rok za izgradnjo 

je avgust 2024. Omenil je tudi, da so bili z izvajalcem dogovorjeni, da se najprej uredi parkirišče, da 

zaposleni niso prikrajšani za parkiranje. Z Zvezo prijateljev mladine Slovenije so se tudi dogovorili, da 

šolski čebelnjak ostaja, le da se nekoliko pomakne proti taboru Mojca. 

 

K točki 4: Poročanje ravnateljice o tekočem poslovanju zavoda 

Ravnateljica je obrazložila, kaj vse se je kupilo iz materialnih stroškov projekta Erasmus+. V igralnici 

Muckov so dokončali montažo umivalnika, kupili so že igrače za Dedka Mraza, dokupili so se tudi 

otroški puloverji (hoodieji) za učence 2. razreda. Ravnateljica je povedala, da so ob pričetku bralne 

značke za vse učence omogočili srečanje z Deso Muck, za strokovne delavce šole in vrtca pa so 

organizirali izobraževanje »Šola retorike« z dr. Zdravkom Zupančičem. Ravnateljica je dodala še, da so 

zbirali star papir, sredstva bodo namenjena za kritje stroškov dodatnih programov šole in vrtca 

(ekskurzije, šole v naravi, izleti). Opravili so tudi revizijo poslovanja vrtca.   

 

K točki 5: Razširitev delovnopravnega razmerja ravnateljice Osnovne šole Dolenjske Toplice 

G. Primož Obreht, predstavnik Centra za pravno pomoč, je podal pravni vidik iz te točke. Razložil je 

obstoj pogodbe o zaposlitvi za čas mandata ravnatelja, če prihaja ravnatelj iz zavoda. V primeru, da 

pride ravnatelj od zunaj, pa pogodbe o zaposlitvi ni. Povedal je, da v primeru, če se pojavi v času 

mandata ravnatelja ustrezno delo, za katerega ravnatelj izpolnjuje pogoje in zanj izrazi interes, ravnatelj 

o tem seznani Svet zavoda. Nato se lahko sklene pogodba o zaposlitvi, ki je v mirovanju, dokler ravnatelj 

ne odstopi ali ne dobi podaljšanega mandata. Ker bodo 1. 1. 2023 izpolnjeni pogoji za razširitev 

delovnopravnega razmerja ravnateljice, je ravnateljica tako skladno s prej navedenim predsedniku Sveta 

zavoda Osnovne šole Dolenjske Toplice izrazila svoj interes, da se po morebitnem prenehanju svojega 

mandata v Osnovni šoli Dolenjske Toplice zaposli kot strokovni delavec na delovnem mestu učitelja v 

podaljšanem bivanju.  

Predstavnico ustanovitelja zanima, ali se bo v času od 1. 1. 2023 do zaključka mandata ravnateljice  

sklenila nadomestna zaposlitev. 

Predstavnik Centra za pravno pomoč odgovori, da se bo sklenila nadomestna zaposlitev, ki se bo 

podaljševala do konca mandata ravnateljice. 

 

Ravnateljica je seznanila Svet zavoda, da ima interes sedaj skleniti pogodbo o zaposlitvi za delovno 

mesto učitelja v podaljšanem bivanju, ki bo v mirovanju do poteka njenega mandata. 
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Namestnik predsednika Sveta zavoda je prosil, da ravnateljica in predstavnik Centra za pravno pomoč 

za čas glasovanja zapustita sestanek. 

 

Ob 17.22 župan zapusti sestanek.  

Vsi člani Sveta zavoda se strinjajo z interesom ravnateljice za sklenitev delovnega razmerja in sprejmejo 

naslednji sklep. 

 

SKLEP: 4/7 

Sklep zavoda je z dne 8. 11. 2022 potrdil interes ravnateljice za sklenitev delovnega razmerja za 

delovno mesto učiteljice v podaljšanem bivanju. S 1. 1. 2023 se sklene pogodba, ki pa gre v 

mirovanje do poteka mandata ravnateljice.  

Vsi se strinjajo s predlaganim sklepom. Sklep je soglasno sprejet.  

 

Ravnateljica in predstavnik Centra za pravno pomoč se vrneta na sestanek. Namestnik predsednika Sveta 

zavoda je seznanil ravnateljico in predstavnika Centra za pravno pomoč s sprejetim sklepom. 

Predstavnik Centra za pravno pomoč je dodal, da pogodbo o zaposlitvi z ravnateljico sklene predsednik 

Sveta zavoda Gašper Štih. 

 

K točki 6: Predlogi, pobude, vprašanja članov Sveta zavoda 

Predstavnica ustanovitelja je povedala, da se še vedno govori, da s hrano niso vsi zadovoljni. 

Ravnateljica ji je odgovorila, da se v zavodu število obrokov povečuje, in sicer tako pri učencih kot tudi 

pri zaposlenih, na kar kažejo številke prejetih obrokov. Tudi Komisija za šolsko in vrtčevsko prehrano 

se je že sestala, kjer je bilo v zvezi s šolsko prehrani izrečenih kar nekaj vzpodbudnih besed. Članica 

Sveta zavoda, ki je zaposlena v zavodu, je dodala, da se tudi sama vsak dan prehranjuje v šolskem 

prostoru in da je s hrano zadovoljna.   

Članica Sveta zavoda je povedala, da pri tej temi pomeni največ mnenje otrok in zaposlenih. 

 

K točki 7: Razno 

Ker ni bilo več vprašanj, je namestnik predsednika Sveta zavoda 7. sestanek zaključil ob 17.32.  

 

 

Zapisala:      Namestnik predsednika Sveta zavoda: 

Suzana Turk, tajnik VIZ    Bojan Kukman l.r. 


